

## With Covid-19 & With RWD ～流行の先端を行くための適応進化～



### 座長 山田 知美

大阪大学医学部附属病院 未来医療開発部 特任教授

### Chair Tomomi Yamada

Specially Appointed Professor, Department of Medical Innovation, Osaka University Hospital, Japan.

- 2018.5- : 大阪大学医学部附属病院未来医療開発部・特任教授  
Department of Medical Innovation, Osaka University Hospital・Specially Appointed Professor
- 2015.6-2018.4 : 大阪大学医学部附属病院未来医療開発部・准教授  
Department of Medical Innovation, Osaka University Hospital・Associate Professor
- 2013.10-2015.5 : 大阪大学大学院医学系研究科臨床統計疫学寄附講座・寄附講座准教授  
Osaka University Graduate School of Medicine, Department of Clinical Epidemiology and Biostatistics
- 2007.1-2013.9 : 三重大学大学院医学系研究科トランスレーショナル医学・助教  
Mie University Graduate School of Medicine, Department of Translational Medical Science
- 2003.4-2006.12 : 九州大学病院医療情報部・助手  
Department of Medical Information Science, Kyushu University Hospital



### 座長 飛田 英祐

大阪大学大学院医学系研究科 医療データ科学共同研究講座 特任教授

### Chair Eisuke Hida

Specially Appointed Professor, Department of Biostatistics & Data Science, Graduate School of Medicine, Osaka University, Japan

- 2018.10~ : 大阪大学大学院医学系研究科医療データ科学共同研究講座  
Osaka University Graduate School of Medicine, Department of Biostatistics & Data Science
- 2017.07~2018.09 : 大阪大学大学院医学系研究科医療データ科学寄附講座  
Osaka University Graduate School of Medicine, Department of Biostatistics & Data Science
- 2014.04~2017.06 : 広島大学病院 総合医療研究推進センター  
Hiroshima University Hospital, Center for Integrated Medical Research, Japan
- 2011.01~2014.03 : 独立行政法人 医薬品医療機器総合機構  
Pharmaceuticals and Medical Devices Agency, Japan
- 2007.10~2010.12 : 国立保健医療科学院 技術評価部  
National Institute of Public Health, Japan
- 2004.04~2007.09 : 独立行政法人 医薬品医療機器総合機構  
Pharmaceuticals and Medical Devices Agency, Japan
- 2002.10~2004.03 : 国立医薬品食品衛生研究所 医薬品医療機器審査センター  
Pharmaceuticals and Medical Devices Evaluation Center, National Institute of Health Sciences, Japan

### スケジュール

- 10:10-11:00 **With Covid-19 & With RWD ～流行の先端を行くための適応進化～**  
三宅 邦明(株式会社ディー・エヌ・エー・DeSCヘルスケア株式会社・株式会社DeNAライフサイエンス・厚生労働省 新型コロナ対策推進本部 参与)
- 11:00-11:10 質疑応答

### Schedule

- 10:10-11:00 **With Covid-19 & With RWD**  
**Kuniaki Miyake** (DeNA Co., Ltd., DeSC Healthcare, Inc., DeNA Life Science Inc., Advisor to the secretariat of the task force related to COVID-19 in the Ministry of Health, Labour and Welfare)
- 11:00-11:10 Q&A